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Valtuutettu Jussi Saramo ja 23 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston 
työjärjestyksen mukaisen aloitteen:

”Hevoshaan koulun tulevaisuus tuotava uudelleen valtuuston käsittelyyn

Hakunilan kehittämisessä voidaan ottaa tärkeä askel, kun bussivarikko vihdoin poistuu ja alueelle 
tullaan sijoittamaan täydennysrakentamista. Jo tänä keväänä toiselle entiselle varikkoalueelle 
Hakunilassa aletaan rakentaa lähes tuhannelle ihmiselle koteja.

Hakunilan täydennysrakentaminen mahdollistaa paitsi kaupallisten palveluiden uudistamisen, myös 
julkisten palveluiden parantamisen. Kaikkein kiireellisin tarkasteltava asia on kouluverkko, koska 
kaupunki on aiemmin päättänyt purkaa alueella sijaitsevan Hevoshaan koulun. Nykyisen 
koulurakennuksen säilyttäminen voi säästää kaupungilta miljoonia euroja ja se olisi arvokasta paitsi 
oppilaiden myös Hakunilan sosiaalisen eheyden kannalta.

Kaupunginvaltuusto 7.3.2016 § 16
Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää se kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.


